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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  11/11/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

  

        

ΘΕΜΑ:  «Άνιση φορολογία για τους Έλληνες παραγωγούς ανά 

παραγωγικό έτος» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

        

Σύμφωνα με αναφορές Ελλήνων παραγωγών, σημειώνεται άνιση 

φορολογία μεταξύ διαδοχικών παραγωγικών ετών, η οποία τους 

επιβαρύνει υπέρμετρα, ανεξαρτήτως της ποσότητας της παραγωγής.  

 

Συγκεκριμένα, υπάρχουν χρονιές, κατά τις οποίες οι καλλιέργειες τους 

εμφανίζουν  έντονη καρποφορία και ως εκ τούτου η παραγωγή τους είναι 

κερδοφόρα. Αυτό έχει ως αποτέλεσμα η φορολόγηση τους να είναι 

αντίστοιχη και ανάλογη της παραγωγής και του κέρδους.  

 

Ωστόσο, η επόμενη χρονιά που έπεται αυτής, της έντονης καρποφορίας, 

χαρακτηρίζεται από ακαρπία, πράγμα το οποίο ισοδυναμεί με μειωμένη 

παραγωγή και μειωμένα έσοδα για τους παραγωγούς. Σε μια τέτοια όμως 

συγκυρία, οι Έλληνες παραγωγοί είναι υποχρεωμένοι να καταβάλουν 

φόρους παρά το γεγονός ότι τα έσοδα τους εμφανίζουν παθητικό, αν όχι 

ζημίες.  

 

Ο πρωτογενής τομέας και οι Έλληνες παραγωγοί χρήζουν άμεσης 

στήριξης προκειμένου η ελληνική οικονομία να ανταπεξέλθει στις 

δύσκολες οικονομικές συγκυρίες και κατόπιν να αναπτυχθεί. Σε ένδειξη 

λοιπόν, στήριξης των Ελλήνων παραγωγών,  θα μπορούσε ο 

καταβληθέντας φόρος του προηγούμενου έτους που αντιστοιχούσε σε 

κερδοφόρα παραγωγική διαδικασία  να επιστρέφεται ή να ισοσκελίζεται 
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για το επόμενο έτος που μαστίζεται από πρόβλημα  ακαρπίας. Με αυτό τον 

τρόπο οι Έλληνες παραγωγοί θα μπορούσαν να ξεπεράσουν τα οικονομικά 

προβλήματα που προκαλούνται από τη φορολόγηση της χαμηλής 

παραγωγικής διαδικασίας.  

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1) Προτίθεσθε μέσω νομοθετικής πρωτοβουλίας, να θεσπίσετε τέτοια 

διάταξη, προκειμένου οι Έλληνες παραγωγή να μπορούν να 

ισοσκελίσουν την υπέρμετρη φορολόγηση ετών, εκ των οποίων το 

ένα χαρακτηρίζεται από έντονη καρποφορία ενώ το άλλο από 

ακαρπία; 

2) Προτίθεσθε η  θέσπιση τέτοιας διάταξης να συμπεριλαμβάνει τη 

φορολόγηση των  Ελλήνων παραγωγών για την παραγωγική 

διαδικασία των τελευταίων τριών (3) ετών; 

 

                                  Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




